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"Nie chodzi o to, by ewangelizacja była wydarzeniem jednorazowym, wielkim eventem,
nawet stadionowym. 

  

Chodzi o odpowiedź na pytanie: dokąd my tych ludzi dalej zapraszamy; jaką
systematyczną formację, rozłożoną na lata im proponujemy; 

  

czy interesuje nas rzeczywisty wzrost, a nie tylko liczenie głów?"

  

więcej w: PRZECZYTANO w sieci    /za info.wiara.pl/

  

  

(bp Grzegorz Ryś jest przewodniczącym  Zespołu ds. Nowej Ewangelizacji przy Episkopacie
Polskim; Ks. bp Ryś poprowadził w tym roku w naszej diecezji jedną sesję rekolekcji dla
kapłanów)
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